



# 37

## Cromarbo

Depuis 1937, l'entreprise familiale Cromarbo, sise dans la province de Namur, sélectionne, importe et vend les plus belles pierres ornementales venues des quatre coins du monde. Italie, Grèce, Espagne, Turquie, Inde, Brésil. Bien sûr, il y a le marbre. Un matériau noble, robuste, intemporel, qui impose sa beauté au naturel dans l'architecture et dans la décoration.

Mais il y a aussi le granit, le quartz, l'onix et les quartzites. Cette roche siliceuse constituée de cristaux de quartz soudés offre des « paysages » d'une beauté éclatante... qui supplante souvent celle du marbre. Le tombeau de Napoléon, aux Invalides, a été réalisé dans un bloc de quartzite de Carélie, et non de porphyre comme on le croit trop souvent. Un service « taillé sur mesure » à destination des marbriers, qui vont à leur tour façonner les pierres, mais aussi des particuliers et des architectes qui viennent ici choisir la plaque de marbre qui correspond à leur projet.

Since being established in 1937, the Cromarbo family business in the province of Namur has been selecting, importing and selling the finest ornamental stones from the four corners of the globe: Italy, Greece, Spain, Turkey, India and Brazil. As you would expect, you will find marble, a noble, robust and timeless material that exudes natural beauty in both architectural and decorative applications.

But you will also come across granite, quartz, onyx and quartzite. This siliceous rock, made up of fused quartz crystals, offers "landscapes" of dazzling beauty, often surpassing that of marble. Napoleon's tomb at Les Invalides was made from a block of Karelian quartzite, not porphyry as is often mistakenly believed. The firm also offers a "made-to-measure" service for marble masons, who in turn shape the stones, but also for private individuals and architects, who can come along to choose the marble slab that is the perfect match for their project. □

*A specialist in the import and sale of exceptional marble, granite and natural stone. The most beautiful ornamental rocks sourced from nature.*